

藍田聖保祿中學家長教師會

九龍藍田安田街十號 電話:2347 2991 傅真:2349 7892

「家校心連心」家教會網頁封面親子設計比賽

敬啟者

為了促進親子關係及發揮無限創意,本校家長教師會現舉辦「家校心連心」家教會網頁封面親子設計比賽,歡迎家長與子女踴躍參與,有關詳情如下:

比賽主題: 「家校心連心」家教會網頁封面親子設計比賽

作品要求: - 作品須配合主題進行創作,帶出「家校心連心」的正面訊息。

- 同學可提交手繪或電子設計作品。手繪作品繪畫工具不限,但須繪畫在白色 A4 畫紙上,並掃瞄成解像度不少於 300dpi 的 JPEG 電子圖像格式;電腦繪畫作品檔案必須為 A4 大小,格式為 JPEG或 PNG,大小不超過 100MB 及解像度不少於 300dpi。

- 作品須以校園為背景,人物角色須包括沙爾德聖保祿女修會的修女、校長、老師、家長及學生。

遞交方法: - 同學須於截止日期前將作品上載至 Google Drive:

https://drive.google.com/drive/folders/1_VCKEiVOtmMEPsq7tEY1LSMPqPYwN9TW?usp=sharing

- 同學上載作品時請依照格式更改檔案名字,如 1A Chan Tai Man (1)

規則 : 所有作品均須為同學之原創作品,不得使用電腦軟件上的現成美工圖案 (Clip art),及並無侵犯他

人的權益(包括但不限於版權)且從未以任何形式於媒體、公眾場合或其他比賽展示或發表。

評審準則: - 主題表達:設計能夠配合「家校心連心」的主題。(40%)

創意表達:創作概念、設計原創性及造型。(30%)整體美感:美觀性、繪圖技術或視覺效果。(30%)

截止日期 : 2022年12月21日[星期三]下午4:00前

評 判 : 家長教師會執行委員、陳修女、王校長、美術科老師

獎 項 : 設有冠、亞、季軍各乙名及優異獎兩名(凡參加者均會獲得紀念品一份)

冠 軍: 書券港幣 500 元正及獎狀 亞 軍: 書券港幣 300 元正及獎狀 季 軍: 書券港幣 200 元正及獎狀 優異獎: 書券港幣 100 元正及獎狀

結果公布: 比賽結果將 2023 年 1 月 3 日(星期二)於家教會網頁公布

歡迎有興趣的家長與子女一同參與,發揮家校合作的精神,攜手同行,協助子女健康成長。

此致

貴家長



校長 王美德 藍田聖保祿中學



主席 吳妙蓮 藍田聖保祿中學家長教師會 二零二二年十月五日

「家校心連心」家教會網頁封面親子設計比賽-回條

敬覆者:

頃接來函,得悉 貴會舉辦「家校心連心」家教會網頁封面親子設計比賽。

- * □ 本人將與小女參加是項活動。
 - □ 本人未克參加是項活動。

此覆

藍田聖保祿中學家長教師會主席

家長簽	要				
	-	٠.			
家長姓	名	:			
學生姓	名	:			(英文)
					(中文)
班	別	:			()
聯絡電	話	:			
П	U n	:	- 雲 年十日	П	

- * 請在合適的□格上加"√"號。
- * 請家長於2022年10月19日(星期三)或之前回覆電子通告。



St. Paul's School (Lam Tin) Parent Teacher Association

10, On Tin Street, Lam Tin Tel: 2347 2991 Fax: 2349 7892

5th October 2022

Parent-Child Design Competition

for the PTA Homepage Cover

2022-23 PTA 009

Parent-Child Design Competition for the PTA Homepage Cover

Dear Parent.

To promote parent-child relationship and unleash unlimited creativity, Parent-Teacher Association is now holding the "Home-School Heart-to-Heart" Parent-Child Design Competition for the PTA Homepage Cover. Parents are welcome to participate actively with your daughter. Details are as follows:

Requirements: and format

- "Home-School Heart-to-Heart" Parent-Child Design Competition for the PTA Homepage Cover

- All entries must match with the themes of the competition and convey positive messages of "Home-School Heart-to-Heart".

- Both hand-drawn and computer-aided design are acceptable. For hand-drawn entries, there is no restriction on the painting tools used but they must be drawn on a piece of A4-size white paper and scanned in JPEG format of resolution not less than 300dpi. For computer-aided design entries, the file should be in A4 size and in JPEG or PNG format of less than 100MB in size and resolution not less than 300 dpi.

- All entries must make good use of school campus as the background. The characters must include the Sisters of Sister of St Paul de Chartres, principal, teachers, parents and students.

Submission

- All entries must be uploaded to google drive before the deadline.

method - Google Drive:

https://drive.google.com/drive/folders/1_VCKEiVOtmMEPsq7tEY1LSMPqPYwN9TW?usp=sharing

- All entries should be named according to this format: 1A Chan Tai Man (1)

Rules & Regulations - All entries must be the participant's original work, do not infringe the rights of any other persons (including but not limited to intellectual property rights) and do not use clip art. Entries must never be published or displayed in any media, in public or in other competitions

Judging Criteria:

Theme Expression Design can help promoting "Home-School Heart-to-Heart" (40%)

Creative concept, design originality and style (30%) Creativity Overall Aesthetic Appeal Aesthetics, drawing technique or visual effects (30%) Closing date Before 4:00pm on or befor 21st December 2022 (Wednesday)

Judging Panel : PTA Executive Committee, Sr Josephine Tran, Ms MT Wong (Principal) and Visual Arts teachers.

Prizes and Awards : Champion : Certificate of commendation and HK\$500 book coupon (1 quota in each category)

1st Runner-up : Certificate of commendation and HK\$300 book coupon (1 quota in each category) 2nd Runner-up : Certificate of commendation and HK\$200 book coupon (1 quota in each category) Certificate of commendation and HK\$100 book coupon (2 quotas in each category) Merit Prize

All participants will receive a souvenir.

Result Announcement: The competition result will be announced at PTA website on 3rd January 2023 (Tuesday).

We look forward to your participation. Let's hand in hand to help our children grow up healthily in a spirit of home-school cooperation.

Your faithfully

M.T. Wo

Wong Mei Tak Principal

St. Paul's School (Lam Tin)



Wu Miao Lian Chairlady St. Paul's School (Lam Tin) Parent Teacher Association

Parent-Child Design	Competition	for the	PTA	Homepage	Cover	- Reply	S

Date

Dear Chairperson	of the PTA,
I	

I confirm that

I will join the activity with my daughter.

I will not join the activity with my daughter.

Signature of Parent	:	
Name of Parent	:	
Name of Student	:	
Class	:	()
Tel no	:	

* Please "☑" as appropriate and provide details in the space.

Please sign the electronic reply slip on or before 19th October 2022 (Wednesday).